



Hamilton
Public
Library

ပတ်လိပ်မန်နီလီ

Hamilton ကျောက်လံရိဒါးခဲကွ တခါန့ၣ် မၤလဲၣ်ထီၣ်န့ၣ်တၢ်အိၣ်မူန့ၣ်လီၤ. အဝဲန့ၣ် အပူၤကလီၤ ဒီး နဒီးန့ၣ်ဘၣ်အိၣ်ညီညီထီၣ် သ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်န့ၣ်အဖိခိၣ် နဒီးန့ၣ်တၢ်အံၤတဖၣ် ခိဖျိလၢခးအံၤသ့လီၤ. -

- လံာ်, တၢ်ဂီၤမူ, တၢ်သးဝံၣ်, လံာ်တၢ်ကလုာ်, အံၣ်လဲၣ်ထီၣ်န့ၣ်ဒီးဒီးတၢ်အိၣ်တၢ်လိာ်ကွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ခိၣ်ဖျိထၢၣ် (ပၣ်ဃုာ်ဒီးလဲၣ်(ပ)ထီၣ်(ပ) ဒီးထဲၣ်ဘလဲၣ်တဖၣ် လၢတၢ်လိာ်တနီၤ).
- တၢ်အိၣ်ယၢလၢအံၤထၢၣ်န့ၣ်အလီၤ ဒီးအမ့ၢ်လံာ်ရိဒါးပူၤလံာ်စရိ ဒီးခိၣ်ဖျိထၢၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ထၢၣ်ဖျိစရိ (ဂ့ၢ်လၢကွဲပရီကွဲးအဂီၢ်) န့ၣ်လီၤ.

ကွဲးန့ၣ်မၤပွဲၤလံာ်ကွဲၣ်ဒီးအံၤ ဒီးဟဲစိာ်အီၤဆူ လံာ်ရိဒါးအပူၤမၤတၢ်ဖိ ဃုာ်ဒီး ID ဒီးအိၣ်ဆိးလီၢ်အလံာ်အုၣ်သး န့ၣ်တက့ၢ်. နဖိမ့ၢ်လိာ်ဘၣ်လံာ်ရိဒါးခဲကွဲန့ၣ် မၤလီၤတၢ်လၢ နဆဲးလီၤစုပနီၣ်လၢ လံာ်ကွဲၣ်ဒီးအံၤအလီၤစၢ်ကီးတက့ၢ်.



တၢ်ပတံထီၣ်လံာ်ရိဒါးခဲ

Discover ခး
(ဒီးလဲၣ်တုၤအခါ 50)

Inspire ခး
(ဒီးလဲၣ်တုၤ 5 ခါ)

မံၤကတၢၢ်

မံၤခိၣ်ထံး

မံၤခါးသး

အိၣ်ဆိးလီၢ် -

ကျဲအမံၤ/ဟံၣ်ဒါးဖျိၣ်/ယူနုးနီၣ်ဂံၢ်.

ဝ့ၢ်

တၢ်ဆုၤလံာ်ပရၢနီၣ်

အိၣ်ဖျိၣ်မုၢ်နီၣ် - လါ/နံၤ/နံၣ်

အံၤမ့(လ)

မ့ၢ်န့ၣ်သးအိၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညီညီခိဖျိအံၤမ့(လ) လၢတၢ်ပၤမာ်, မ့ၢ်န့ၣ်လၢအကတီၢ်ဘၣ်, ဒီးတၢ်ဒီးလဲၣ်လံာ်လၢ

လီၤတဲစိနီၣ်ဂံၢ်

ဝံသးစူၤက့ၤဆဲးလီၤစုပနီၣ်

မိတ်ပင် မှတ်တမ်း ပြုစုထွဲဖွဲ့ - လိပ်ဘာ်နစုပုဒ် လာဖိသုတ်အသးနံင်အိပ် 14 နံင်အဖိလတ်အဂီၢ်လီၤ. နမူဒါအိပ်လာ ကကွၢ်ကီၤနဖိအတၢ်စူးကါလံာ်ရိဒါဒး ဒီးအတၢ်အိပ်ယၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. မံၤ(တဖၣ်) လာဖဲအံၤန့ၣ် ဒီးန့ၣ်သ့တၢ်ကစီၣ်ဂ့ၢ်ကျိၤ လာဖိသုတ်အခး တုၤလာဖိသုတ်အသးနံင်ပုၤထီၣ် 14 နံင်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆီတလဲတမံၤလၢလၢ လၢတၢ်မၤအီၤလၢ မိတ်ပင်/ပုၤကွၢ်ထွဲဖွဲ့အမံၤတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢပုၤအခိၣ်ထံးကတၢ်တဂၤ လၢစရီအပူၤ ဒီးဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကလိၣ်ဘၣ် တၢ်ကွၢ်နီၣ်ကွၢ်ဃါပုၤတဂၤအတၢ်မ့ၢ်တၢ် (ID) န့ၣ်လီၤ.

ဒီဖျိလၢနတၢ်ဆဲးလီၤစုပုဒ်န့ၣ် တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အံၤအယိ နဟ့ၣ်လီၤနဖိတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ် လၢကကွၢ်ဘၣ်လံာ်ရိဒါဒးအလံာ်လံာ်ဒီးတၢ်ဖိတၢ်လံာ်လဲလၢန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤတပၣ်ဃုာ် လီၢ်ကဝီၤအတၢ်စံၣ်စိၤတဲစိၤ ဒီးလံာ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါဟံၣ်ဖျိတဖၣ်, 18+ လံာ်လဲၢ်တၢ်ဂီၤမူတဖၣ် ဒီး တၢ်မၤပရီကွဲးဒါးတဖၣ် (Makerspaces) ဘၣ်.

နမ့ၢ်သးအိၣ်တြီနဖိ လၢတၢ်ဒီးန့ၣ်အဝဲအံၤန့ၣ် - တဘၣ်ဆဲးလီၤစုပုဒ် လၢလံာ်ကီၣ်ဒါအံၤအလီၤတဂ့ၤ. အဝဲန့ၣ်အခၢ်စး ဟဲသကိးဆူလံာ်ရိဒါဒးဃုာ်ဒီးနဖိ, ကွၢ်ကီၤအတၢ်စူးကါတၢ်အိပ်ယၢၤတဖၣ် ဒီးဒီးလဲအတၢ်ဖိတၢ်လံာ်တဖၣ် လၢနလံာ်ရိဒါဒးဒးက့တက့ၢ်.

မိတ်ပင်(တဖၣ်)/ပုၤကွၢ်ထွဲဖွဲ့(တဖၣ်) အမံၤဖျါၣ်ဒိၣ်

ယၢၤ ပုၤလၢအဆဲးလီၤစုပုဒ်န့ၣ် နပၢၢ်လၢယမူဒါအိၣ် လၢလံာ်ရိဒါဒးတၢ်ဖိတၢ်လံာ်တဖၣ် လၢတၢ်ဒီးလဲအီၤလၢလံာ်ရိဒါဒးဒးက့ လၢတၢ်ထုးထီၣ်န့ၣ်အီၤလၢတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အံၤ အတၢ်လီၤမၤမှတ်တမ်းဟးဂူၤဟးဂီၤလဲလၢန ဒီးယတူၢ်လိာ်အၢၣ်လီၤယဲလၢ ကပိာ်ထွဲ Hamilton ကမျၢၢ်လံာ်ရိဒါဒး အတၢ်သိၣ်တၢ်သိဒီးတၢ်သိၣ်ဘျါလဲလၢန့ၣ်လီၤ.

ယဟ့ၣ်နီၤလီၤဒးက့အံၤ ဆူပုၤလၢတန့ၣ်ဘၣ် ဒီးယတဘၣ်စူးကါဖိသုတ်တဂၤအခးက့ လၢယနီၢ်ကစၢ်တၢ်စူးကါအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ် ယနပၢၢ်ယဲလီၤ.

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်အစုပုဒ် (မိတ်ပင်(တဖၣ်) / ပုၤကွၢ်ထွဲဖွဲ့(တဖၣ်) စုပုဒ်လၢ ဖိသုတ်လၢအပတံထီၣ်တၢ်အဂီၢ်)

မုၢ်နီၤ

နီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢလံာ်ကီၣ်ဒါအံၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ထၢဖျိအီၤလၢ တၢ်ကစီၣ်ဂ့ၢ်ကျိၤအတၢ်သဘျုး ဒီးတၢ်ဒီသဒါနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ခူသ့ၣ်တၢ်သိၣ်ဘျါ (Information and Protection of Privacy Act), 1990 န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကစီၣ်ဂ့ၢ်ကျိၤ လၢတၢ်ထၢဖျိအီၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်စူးကါအီၤလၢ လံာ်ရိဒါဒးအတၢ်မၤ လၢဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကပၣ်ဃုာ် အဘူးအလဲ, တၢ်ပၤယၢ်, တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ဃးတၢ်ဆၢကတီၢ်ဘျုး, တၢ်ယုအါထီၣ်စ့ ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်ကစီၣ်ဂ့ၢ်ကျိၤန့ၣ်လီၤ.